
1 
 

PROTOKOLL 

Årsmøte i Blaker og Sørum Historielag 

Onsdag 20. mars 2024 

Meierigaarden Kro, Lørenfallet 

 
Møtet startet kl. 19.00, og det var 32 stemmeberettigete til stede da leder Elin Mørk ønsket 

velkommen. 

1. Innkalling og saksliste ble godkjent, men med en merknad til innkallingen: 

Årsmøtepapirene var ikke lagt ut på hjemmesiden, men ble delt ut på møtet. 

Medlemmene hadde derfor ikke hatt mulighet til å lese dem på forhånd. Gro 

Langeland fant dette kritikkverdig. Elin beklaget og forklarte at det av flere grunner 

måtte gjøres slik denne gangen, men at en prøver å få lagt papirene ut i god tid før 

neste årsmøte. 

 

2. Møteleder og referent ble henholdsvis Svein Sandnes og Anne-Marie Lund.  

Dag Winding-Sørensen og Per Kurland ble valgt til å skrive under protokollen. 

 

3. Årsberetning 2023 ble gjennomgått av Svein Sandnes.  

Helge Svarstad hadde en kommentar ang. valgkomiteens sammensetning. Her har han 

vært leder, og det andre medlemmet har vært Peter Bassøe. Det har ikke vært noen fra 

Frogner i valgkomiteen dette året. 

Rolf Reikvam oppfordret til applaus for det hardtarbeidende styret, og dermed var 

årsberetningen godkjent. 

 

4. Revidert regnskap 2023 ble gjennomgått av regnskapsfører Pål Ormstad, 

Pål Eirik Iversen hadde revidert regnskapet, funnet alt i orden og anbefalte årsmøtet å 

gi sin godkjenning. 

Dag Winding-Sørensen roste regnskapsfører for et oversiktlig regnskap og ryddig 

gjennomgang.  

Etter noen spørsmål fra salen som ble besvart av både regnskapsfører og styret, ble 

revisors anbefaling fulgt. 

 

5. Arbeidsplan for 2024: Styrets forslag ble gjennomgått av Svein Sandnes. 

Følgende punkter ble kommentert:  

Pkt. 5) Om hvordan restlageret av bygdebøkene og andre bøker skal ivaretas. 

Elin orienterte om flyttingen av bygdeboklageret tilbake til det gamle rådhuset, en 

omfattende jobb, med hjelp av Sørum BU som tar jobben som dugnad. 

Snart er rommet fullt, så hva gjør vi med resten? Mange kreative forslag fra salen her. 

Møteleder foreslo til slutt å la punkt 5 stå, og at årsmøtet gir styret fullmakt til å 

avgjøre om bøkene skal selges eller gis bort, og til hvem. Dette ble vedtatt.  

 

Pkt. 6) Om kvalitetssikring av arbeidet med og bruken av Slora Mølle i 

samarbeid med Slora Mølles prosjektgruppe, slik at vi får beholde Olavsrosa.  

Et forslag om å samarbeide med MiA (Museene i Akershus), ble besvart med at det er 

prøvd, men MiA er lite interessert. De har allerede Auli Mølle å ta vare på. 
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Pkt. 10) Om samarbeid med andre frivillige lag og organisasjoner. 

Rolf Reikvam spurte om laget har noen ambisjoner når det gjelder Valstad Café. Elin 

svarte at laget har for mye å holde på med nå til å engasjere seg ytterligere, men at vi 

fortsatt skal være representert i styret på Valstad. Dag Winding-Sørensen sa at også 

Fortidsminneforeningen er inne i styret på Valstad, og antydet at her kan det kanskje 

skapes en forbindelse som kan bli nyttig. 

 

Arbeidsplanen ble vedtatt uten merknader. 

 

6. Forslag til kontingent 2025 

Styrets forslag (jfr. § 4 Årsmøte, punkt 6 i Vedtekter) om uendret kontingent ble 

vedtatt. 

 

7. Forslag til budsjett 2024 

Pål Ormstad orienterte om budsjettforslaget. Styret er ansvarlig for budsjettet, så her 

trengs ikke vedtak fra årsmøtet.  

 

8. Innkomne forslag 

Fra styret var det to forslag som gjaldt æresmedlemskap: 

Det ble vedtatt på årsmøtet 2023 at det skulle lages retningslinjer vedr. 

æresmedlemskap. Gro Langeland fremmet et forslag som ble vedtatt sendt videre til 

styret for nærmere utforming og fremleggelse på årsmøtet i 2024. 

 

            Forslag 1: Styret foreslår at retningslinjer vedr. æresmedlemskap tas inn i Vedtektene  

            som ny § 8.Gammel §8 og 9 forskyves til hhv til §9 og 10. 

            Forslag 2: Retningslinjenes innhold.  

 

             Etter litt diskusjon ble styrets forslag enstemmig vedtatt. 

 

             Fra Lillian Mobæk var det kommet følgende forslag som gjaldt godtgjørelser 

             for tillitsverv: 

             Det har ikke vært tradisjon i Blaker og Sørum Historielag (BSH) å gi godt- 

             gjørelse til tillitsvalgte eller andre som gjør en stor frivillig innsats i laget. 

             I mange andre lag og foreninger gis det en passende godtgjørelse fordi vervet er 

             arbeidskrevende og ingenting gjør seg selv. Litt av BSHs medlemskontingent 

             burde kunne brukes til en liten godtgjørelse til dem som er villige til å påta seg verv. 

             BSH har økonomi til det. Til BHS-årsmøtet 2023 ble det meldt inn en sak om dette. 

             Ifølge referatet ble følgende vedtatt: «Årsmøtet er villig til å gi en godtgjørelse.  

             Styret behandler saken og sender et gjennomarbeidet forslag til neste årsmøte.» 

 

              Lillian Mobæk har sendt inn et nytt forslag som styret bad årsmøtet om å ta stilling 

              til: 

             Styregodtgjørelse:  

             Det er meget arbeidskrevende å drive et så stort lag som BSH, det største på  

             Romerike. Alle medlemmer nyter godt av de mange arbeidstimer som styret utfører. 

             Forslag til satser: 
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Tillitsverv Kroner 
Styreleder 5 000 
Nestleder 2 500 
Sekretær 3 000 
Kasserer 2 000 
Styremedlem 1 000 
Varamedlem 1     500 
Varamedlem 2     500 
Varamedlem 3     500 
Totalt 15000 

Satsene justeres jevnlig iht. generell prisstigning 

Gro Langeland foreslo å stryke setningen under. Dette ble vedtatt. Helge Svarstad 

foreslo følgende i stedet: Valgkomiteen skal foran hvert årsmøte justere satser for 

godtgjørelse for neste periode. 

Etter litt diskusjon om satsene, ble forslaget om godtgjørelse til styret og satsene for 

dette året vedtatt av årsmøtet. Det ble også Helge Svarstads forslag om at valgkomiteen 

justerer satsene. 

 

Andre del av Lillians forslag om godtgjørelse trenger ikke årsmøtevedtak. Det er en 

styresak: 

For Sørum-Speilet og andre med betydelig innsats på forskjellige områder i laget: 

Medlemsbladet er av meget høy kvalitet, takket være en arbeidsom og dyktig redaksjon. 

Og andre bidrar også med mye arbeid. Styret kan selv bestemme å gi evt. godtgjørelse 

til redaksjonsmedlemmer, samt andre som bidrar. 

 

9. Valg av leder, styremedlemmer, valgkomite og revisor 

Leder av valgkomiteen, Helge Svarstad, gikk gjennom valgkomiteens innstilling: 

           LEDER: 

           Elin Mørk (gjenvalg 1 år) 

 

           STYREMEDLEMMER: 

           Per Stykket (ny, 2 år) 

           Hege Udnæs Hoel (gjenvalg, 2 år) 

           Randi Fjørstad og Vidar Magne Harfallet er ikke på valg i år. 

         

           VARAMEDLEMMER: 

           Helge Seiertun (gjenvalg, 1 år) 

           Njaal Foss (gjenvalg, 1 år) 

           Even Voxen (gjenvalg, 1 år) 

 

           REVISOR:  

           Pål Eirik Iversen (gjenvalg, 1 år) 

 

           VALGKOMITE: 

           Peter Bassøe (leder) 

           Henning Eid 

           Gunnar Ulvestad 
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           Alle ble valgt ved akklamasjon. 

             

           Valg av utsendinger til Romerike Historielags årsmøte 06.06.2024: 

           Årsmøtet vedtok å delegere dette til styret. 

 

 

Den formelle delen av årsmøtet var dermed over. Elin takket for tilliten og ønsket nytt 

styremedlem Per Stykket velkommen, og la til at det er flott når noen sier ja til å ta på seg 

verv. Hun takket også Tom-Arne Ullersmo for innsatsen i styret med gode ord og gave.  

Så ble alle invitert til å forsyne seg med kaffe og kringle. Det ble en hyggelig avslutning på et 

gemyttlig årsmøte i Blaker og Sørum Historielag! 

 

 

Sørum, 20.03.2024 

 

Anne-Marie Lund 

Referent 

 

 

-------------------------                                                                               ------------------------- 

Dag Winding-Sørensen, sign.                                                                   Per Kurland, sign. 

 

 

           


